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      Pani  

Karolina Jaczewska - Szymkowiak 

      Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

   
  

 

 

    Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie 

wysokości kosztów rozbiórki płyty betonowej lotniska, informuję że Gmina Legnica nie 

zlecała prac rozbiórkowych.   

   Inwestor, który nabył w przetargu działkę decyduje o sposobie jej zagospodarowania 

i ewentualnym wykorzystaniu pasa startowego na wewnętrzny układ komunikacyjny 

(dojazdy parkingi).  

 

        Z up. Prezydenta Miasta 

        Jadwiga Zienkiewicz 

        (Zastępca Prezydenta)            

 

 

 

 

 

 


